

Anatole had just turned 18 and had finally graduated from middle school. Full of hope, he decided to spend six months in the fascinating Immac City, a city known for its diversity and many activities. Every day would be a chance to discover something new.



### Monday 7<sup>th</sup> October: The Bank

On the first day, Anatole went to the bank to open an account. He had saved 200 pounds to start his new life. He felt nervous when entering the bank, but he was determined. This step marked his entry into adulthood. With the help of a friendly advisor, he learned the importance of managing his money to achieve his dreams.

### Monday 14<sup>th</sup> October and Monday 4<sup>th</sup> November: The Pub

The next day, Anatole headed to a local pub. He always wanted to learn how to make cocktails to impress his friends at parties. During a fun class, he discovered the secrets of mixologists. Besides the recipes, he also learned the art of conversation, which helped him make new friends.



### Monday 18<sup>th</sup> November: The Driving School

A few days later, Anatole went to driving school. With the independence he had gained, he wanted to get his driver's license. He had always dreamed of going on a road trip with friends. During the lessons on road safety, he realized that driving was more than just a way to get around; it was a responsibility.

### Monday 25<sup>th</sup> November: Back to the Bank

After a few days, Anatole returned to the bank to ask for a loan. With his travel project in mind, he knew that his savings alone were not enough. After presenting his travel plan, an advisor agreed to help him. Anatole felt more confident, ready to explore the world.

### Monday 2<sup>nd</sup> December: Asking for Directions

As he walked around Immac City, Anatole realized he needed advice from locals to find his way. He asked several people for directions, and each conversation gave him a glimpse of local life. The residents were friendly and shared their favorite spots with him.

### Monday 9<sup>th</sup> December: Travel Agency

After collecting information, Anatole found himself in a travel agency to organize his first trip abroad. He chose a sunny destination full of promises for adventure. The agency staff helped him plan every detail, and he felt excited to discover a new culture.



### Monday 16<sup>th</sup> December: International Restaurant

To celebrate his upcoming trip, Anatole decided to spend an evening at a restaurant. He was eager to try specialties from around the world. Each dish he tasted was a discovery, and he learned amazing things about the cuisine of different countries. This experience strengthened his desire to travel even more.



### Monday 06<sup>th</sup> and 13<sup>th</sup> January: The Bike Accident

One day, while riding his bike to the library, an unexpected event happened: a pedestrian crossed his path. Anatole fell and hurt himself slightly. He was taken to the hospital, where he received care. Through this experience, he learned a lot about first aid and emergency numbers. The medical staff also taught him about how the human body works, sparking a passion for health in him.

### Monday 20<sup>th</sup> and 27<sup>th</sup> January: Fablab

After recovering, Anatole went to the fablab to repair his bike. The place was filled with creative people, and he was able not only to fix his bike but also to learn how to create 3D objects. He discovered the importance of technology and innovation, awakening a desire to develop his skills.

### Monday 3<sup>rd</sup> February: A New Beginning

At the end of his six months in Immac City, Anatole had grown both personally and professionally. Each experience taught him to know himself better and appreciate the richness of community life. With his driver's license in hand and his trip coming up, he was ready to face new challenges, equipped with his discoveries and encounters. The world was waiting for him, and Anatole was ready to conquer it.

## **Les Aventures de Anatole à Immac City**

Anatole venait d'avoir 18 ans et avait enfin obtenu son diplôme de collège. Plein d'espoir, il décida de passer six mois dans la fascinante Immac City, une ville réputée pour sa diversité et ses nombreuses activités. Chaque jour serait l'occasion de découvrir quelque chose de nouveau.

### **Lundi 7 Octobre : La Banque**

Le premier jour, Anatole se rendit à la banque pour ouvrir un compte. Il avait économisé 200 livres pour commencer sa nouvelle vie. Il était nerveux en entrant dans l'établissement, mais il était déterminé. Cette étape marquait son entrée dans le monde adulte. Avec l'aide d'un conseiller sympathique, il comprit l'importance de gérer ses finances pour réaliser ses rêves.

### **Lundi 14 Octobre et Lundi 4 Novembre : Le Pub**

Le lendemain, Anatole se dirigea vers un pub local. Il avait toujours voulu apprendre à faire des cocktails pour impressionner ses amis lors des soirées. Lors d'un cours animé, il découvrit les secrets des mixologues. En plus des recettes, il apprit également l'art de la conversation, ce qui lui permit de nouer de nouvelles amitiés.

### **Lundi 18 Novembre : L'Auto-École**

Quelques jours plus tard, Anatole se rendit à l'auto-école. Avec l'indépendance qu'il avait acquise, il voulait obtenir son permis de conduire. Il avait toujours rêvé de partir en road trip avec des amis. Au cours des leçons sur la sécurité routière, il réalisa que la conduite était plus qu'un simple moyen de transport, c'était une responsabilité.

### **Lundi 25 Novembre : Retour à la Banque**

Après quelques jours, Anatole retourna à la banque pour demander un crédit. Avec son projet de voyage en tête, il savait que les économies seules ne suffiraient pas. Après avoir présenté son plan de voyage, un conseiller accepta de l'aider. Anatole se sentit plus confiant, prêt à explorer le monde.

### **Lundi 02 Décembre : Demander le Chemin**

En se promenant dans les rues d'Immac City, Anatole se rendit compte qu'il avait besoin de l'avis des habitants pour s'orienter. Il demanda son chemin à plusieurs personnes, et chaque conversation lui offrit un aperçu de la vie locale. Les habitants étaient accueillants et partageaient avec lui leurs endroits préférés.

### **Lundi 9 Décembre: Agence de Voyage**

Après avoir collecté des informations, Anatole se retrouva dans une agence de voyage pour organiser son premier voyage à l'étranger. Il choisit une destination exotique, pleine de promesses d'aventure. Le personnel de l'agence l'aidera à planifier chaque détail, et il se sentit excité à l'idée de découvrir une nouvelle culture.

### **Lundi 16 Décembre : Restaurant International**

Pour célébrer son voyage à venir, Anatole décida de passer une soirée au restaurant. Il était impatient de découvrir des spécialités du monde entier. Chaque plat qu'il goûtait était une découverte, et il apprit des choses incroyables sur la cuisine de différents pays. Cette expérience renforça son désir de voyager encore plus.

### **Lundi 6 et 13 Janvier : L'Accident de Vélo**

Un jour, alors qu'il se rendait à la bibliothèque à vélo, un imprévu survint : un piéton croisa son chemin. Anatole tomba et se blessa légèrement. Il fut emmené à l'hôpital, où il reçut des soins. À travers cette expérience, il apprit beaucoup sur les premiers secours et les numéros d'urgence. Le personnel médical lui expliqua également le fonctionnement du corps humain, éveillant en lui une passion pour la santé.

### **Lundi 20 et 27 Janvier : Fablab**

Après sa convalescence, Anatole se rendit au fablab pour réparer son vélo. L'endroit était rempli de créatifs, et il put non seulement réparer son vélo, mais aussi apprendre à créer des objets en 3D. Il découvrit l'importance de la technologie et de l'innovation, et cela éveilla en lui l'envie de développer ses compétences.

### **Lundi 3 Février : Un Nouveau Départ**

À la fin de ses six mois à Immac City, Anatole avait grandi tant sur le plan personnel que professionnel. Chaque expérience l'avait appris à mieux se connaître et à apprécier la richesse de la vie en communauté. Avec son permis de conduire en poche et son voyage à venir, il était prêt à affronter de nouveaux défis, forts de ses découvertes et de ses rencontres. Le monde l'attendait, et Anatole était prêt à le conquérir.